
 

 

Bestyrelsesmøde i Friluftsrådet Vendsyssel onsdag den 14. juni 2023 kl. 17.00-19.30 på Rådgivningscenter 

Nord, Aalborgvej 92, Hjørring 

Deltagere: Thomas, Betty, Benjamin, Hanne, Jens 

Fraværende: Bo, Lars 

 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 

Den blev godkendt.  

2.  Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet den 10. maj 2023 

Det blev godkendt. 

3. Mødeplan for 2023-2024 

1. Den fremsendte plan blev gennemgået. Næste bestyrelsesmøde er 15. august i Brinkhus, 

    Rammelhøjvej 540.  

2. Naturmødet 11.-13. maj. Thomas besøgte naturmødet om fredagen, hvor han overværede en debat om 

    skiltning. Her deltog Hjørrings borgmester Søren Smalbro. Kommunen har modtaget 15 indberetninger 

    fra Friluftsrådet. 

3. Nat i naturen 2. september måske i Tolne. Hvis det kan arrangeres som et sommermøde er der mulighed 

    for økonomisk støtte. Hanne kontakter naturvejleder Bo Storm med henblik på at lave en råskitse til et 

    program, der skal være klar senest til vores næste møde 15. august. Måske kan han arrangere en 

    flagermusetur som kunne slutte ca. klokken 22.00, hvorefter vi kan lave et båltraktement. Fra 

    Frederikshavn Kommune kunne man invitere formanden for Grønt Råd, formanden for Plan og Miljø og 

    formanden for Teknisk Udvalg. Herudover vil samtlige medlemmer af Friluftsrådet Vendsyssel blive 

    indbudt. 

 

4. Fredning 

Intet. 

 

5. Nyt fra Friluftsrådet centralt 

1. Udvalg om adgang. Intet nyt fra Benjamin. 

2. REKU møde 7. juni. Thomas refererede fra mødet, hvor han deltog fysisk. Der blev udvekslet erfaringer 

    og diskuteret struktur i det regionale arbejde. 

3. Orientering af nyvalgte bestyrelsesmedlemmer. Ingen deltagelse fra os. 

4. Omstrukturering af hjemmesiden. Der henvises til mail fra Louise Skou Grindsted 13. juni.  

 

6. Regionen 

Intet. 

7. Nyt fra NS Vendsyssel 

Brugerrådet 1. juni. Thomas deltog. Man diskuterede, hvad rådet skulle lave. Skriftligt referat afventes. 

 



 

 

 

8. Afholdte møder 

Naturparkens dag 4. juni. Det var et fint arrangement i Tolne, hvor Thomas, Hanne og Jens deltog. Der var 

20 med på Hannes vellykkede cykeltur. Men også andre arrangementer i de skønne omgivelser. 

9. Nyt fra kommunerne 

Hjørring Kommune. 

Grønt Råd 25. maj. Mange interessante emner på programmet. Der henvises til det allerede udsendte 

referat. Efter ønske stoppede Thomas som formand ligesom han trådte ud af forretningsudvalget.  

Brønderslev Kommune. 

Grønt Råd 1. juni. Benjamin deltog. Referat på kommunens hjemmeside. 

Frederikshavn Kommune.  

Grønt Råd 16. maj. Betty deltog. Der foreligger et meget fyldigt referat. 

Læsø Kommune. 

Intet.  

10. Eventuelt 

Benjamin spurgte ind til den rolle, som Friluftsrådet Vendsyssel spiller. Det er et relevant spørgsmål, sagde 

Thomas. Det kunne være et kommende dagsordenspunkt, så der var mere tid til at tænke over sagen. 

Jens Kølbæk 


